
 

 

Datum: 3 november 2010 
Betreft: reactie besluitvorming implementatie Flister 
 
 
Geachte heren G. en Van B., 
 
Op 21 september 2010 heeft de voormalig staatssecretaris van BZK van u een 
brief ontvangen waarin u aangeeft zeer verbaasd te zijn over het besluit om niet 
verder te gaan met het waarschuwingssysteem Flister.  
 
U stelt dat er naar uw mening sprake is van onzorgvuldig bestuur gezien de niet 
consequente en eenzijdige besluitvorming. Verder bent u ontstemd over de 
onzorgvuldige wijze waarop, zonder enig overleg met de direct betrokkenen 
van het proces, de besluitvorming van mijn ambtsvoorganger in de 
openbaarheid is gebracht. Tenslotte verzoekt u het besluit te herroepen of 
tenminste op te schorten tot de lopende verbeteringsprocedure is afgerond.  
 
In het verslag van het algemeen overleg verkeersveiligheid van de Tweede 
Kamer d.d 19 mei 2010 staat dat de toenmalige minister van V&W vanuit 
verkeersve iligheidsoogpunt geen bezwaar heeft tegen de invoering van Flister.   
Daarmee is nog niet gezegd dat Flister kan of moet worden ingevoerd. Aan het 
houden van een proef kan geen van de partijen automatisch het recht ontlenen 
dat dit ook zal worden toegepast. Zelfs het technisch slagen van een dergelijke 
proef sluit nooit uit dat er om andere vigerende redenen wordt gekozen voor 
het niet toepassen van een techniek. 
 
Er is toen geen besluit genomen in de Tweede Kamer over de implementatie. 
De toenmalige minister van V&W heeft in de Kamer aangegeven, dat over de 
verdere implementatie overleg nodig was tussen de verschillende ministeries.   
Dit overleg heeft inmiddels plaatsgevonden en de uitkomsten van dit overleg 
zijn verwoord in de brief “implementatie Flister” met kenmerk 2010- 
0000595179 die de voormalige staatsecretaris van BZK op 15 september naar 
de Kamer heeft gestuurd.  
 
Ik ben dan ook van mening, dat er wel degelijk sprake is van zorgvuldig 
bestuur om zodra er een standpunt over de implementatie is ingenomen dit aan 
de Kamer kenbaar te maken. Ik begrijp dat u de uitkomsten van het overleg 
graag anders had gezien. 
 
Om de redenen die mijn ambtsvoorganger heeft aangeven in haar brief van 15 
september naar de Kamer over de implementatie van Flister wil ik het besluit 
dan ook niet herroepen.  
 
Ik heb een kopie van deze brief verzonden aan de Tweede Kamer.  
 
Ik vertrouw erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.  
 
Hoogachtend,    



 

 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 
 
 
 
 
 
I.W.Opstelten 
 
 
 
 


